
Proto501 Nr 111.2024 

z III Sesji Rrdy Gminy Siubice 


odbytej W dO t 14 czerweo 2024 r. 

Obrady III Sesji Rady Gminy Stubice odbyly siy w godz. 1108_1238 oraz byly 
transmitowane na Zywo w intemecie. Obrady prowadzil przewodnicz~cy Waldemar Stanczak. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, I 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz grhiny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik g~iny, 
4. 	 radni wedlug zal~czonej listy obecnos l i, 
5. 	 soltysi wedlug zal~czonej listy obecnosci. 

Do pkt. 1 
Waldemar Stanczak - przewodnic~cy Rady otworzyl obrady III sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik oraz soltys6w. Na podstawie lis obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slu ice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 

Przewodnicz~cy poddal pod gloso. anie porz~dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejsz~ sesjy. Ra ni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - s an 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porz<jdek 

obrad. Por~dek obrad przedstawia siy nast puj~co: 

1. 	 Otwarcie Sesji . 

2. 	 Przyjycie porz~dku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta Gminy za okres od 14 maJa 

2024 r. do 13 czerwca 2024 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Debata nad Raportem 0 stanie gminy Slubice za 2023 r. 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia lw6jtowi Gminy Slubice wotum zaufania. 

7. 	 Rozpatrzenie: 

a. 	 sprawozdania z wykonania budz~tu Gminy i sprawozdania z wykonania planu 

finansowego samorz~dowej instytueji kultury za rok 2023 oraz informacja 0 stanie 

mienia w Gminie Slubice na dzien 311.12.2023 r., 

b. 	 opinia Skladu Orzekaj~cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 
l15 kwietnia 2024 roku 0 przedlozon ch przez W6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z 

wykonania budzetu za 2023 rok, 

c. 	 wniosku Komisji Rewizyjnej Raqy Gminy Slubice z dnia 29 maja 2024 roku 

w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Slubice za 2023 rok,
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d. 	 opinii Skladu Orzekaj~cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

o przedlozonym przez Komisjt( Rewizyjn~ Rady Gminy Slubice wniosku w sprawie 

udzielenia absol utorium W 6jtowi Gminy, 

8. 	 Podjt(cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budZetu za 2023 rok, 

9. 	 Podjt(cie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu 

wykonania budzetu za 2023 rok, 

10. Podjycie uchwal w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 

2) zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 

3) zmiany Uchwaly Nr LX.348.2023 Rady Gminy Slubice z dnia 19 grudnia 2023 roku 

w sprawie przyjt(cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi~zywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii w Gminie 

Slubice na 2024 rok. 

II. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Przyjycie protokolu z II sesji Rady Gminy. 

13. Sprawy r6zne. 

14. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci mit(dzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 14 maja 

2024 r. do 13 czerwca 2024 r. (material w zal~czeniu). 

Do pkt. 4 

Radna Malgorzata Cichosz poinformowala, ze w dniu dzisiejszym wsp6lnie 

z mieszkancami wsi Alfons6w zlozyla interpelacjt( w sprawie drogi G 10 wraz z podpisami 

mieszkanc6w. PO zapoznaniu sit( W6jta z przedlozonym pismem prosi 0 odpowiedz. 

Poprosila r6wniez 0 zaproszenie na kolejn~ sesjt( przedstawiciela Nadlesnictwa L~ck by 

przedstawil plan wycinki drzew i spos6b jego transportu na ten rok. Radna uWaZa, ze jesli 

transport tych drzew bydzie odbywal sit( przez drogy G 24 to droga jak i pobocza rue 

w'Ytrzymaj~ ciyzaru transportowanego drewna. Spora CZySC wycinki rna odbywac sit( 

naprzeciwko Hotelu Kawallo, jesli wtedy samochody z transportem bt(d~ jezdzil now~ drog~ 

to zjazd z tej drogi przy drodze G 11 ulegnie sporemu pogorszeniu. Radna podzit(kowala, za 

wycinkt( zakrzaczen na poboczach wzdluz drogi G 24 w kierunku Zycka oraz poprosila 
w imieniu mieszkm1cow wsi Alfonsow, aby przy kolejnym rozkladzie nowych lamp wzi~c 
pod uwagt( umieszczenie ich wzdluz drogi gruntowej G 29 od figurki do lasow panstwowych. 
Droga G 29 jest bardzo w~ska, wysypana zwirem, wystt(puj,! na niej trudnosci np. podczas 
wymlJama, dlatego postawienie tam lamp zwit(kszylo by bezpieczenstwo 

i poprawilo widoczl1oSC na niej. 

Innych interpelacji b~dz zapytan nie bylo. 

Do pkt. 5 
Przewodnicz'!cy przeszedl do kolejnego punktu - Debata nad Raportem 0 stanie 

gminy Slubice za 2023 r. Poinformowal , ze rap0l1 zostal przekazany drog~ elektroniczn,! 
i wszyscy radni sit( z nim zapoznali na wspolnym posiedzeniu komisji przed sesyjnej. 
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Pytan i uwag nie zgloszono. 

Raport zostal przyjyty pozytywnie. 

Do pkt. 6 
Przewodniczqcy Rady Gminy Wjaldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy SluJ.ce wotum zaufania. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radn ch. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosJie. 

Uchwala w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice wotum zaufariia wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi za~qcznik do protokolu. 

Do pkt. 7.1 

Przewodniczqcy przeszedl do punk,u 7.1 -sprawozdania z wykonania budzetu Gminy 

i sprawozdania z wykonania planu finansorego samorzqdowej instytucji kultury za rok 2023 

oraz informacji 0 stanie mienia w Gminie Slubice na dzien 31.12.2023 r.(material w 

zalqczeniu). Poinformowal, ze sprawoz8ania i informacja zostaly przekazane drogq 

elektronicznq i wszyscy radni siy z nimi zapoznali na wsp61nym posiedzeniu komisji przed 

sesyjnej. I 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

Sprawozdania zostaly przyjyte pozyr wnie. 
Do pkt. 7.2 

Przewodniczqcy przeszedl do kolejnego podpunktu - OplnIa Skladu Orzekajqcego 
I 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w jWarszawie z dnia 15 kwietnia 2024 roku 

o przedlozonych przez W6jta Gminy Slubice sprawozdaniach z wykonania budzetu za 2023 

rok. Opinie przedstawila skarbnik Gminy. (material w zalqczeniu) 
Pytan i uwag nie zgloszono. I 

Opinia zostala przyjyta pozytywnie. 

Do pkt. 7.3 

Wniosek wraz z opiniq Komisji Rerizyjnej Rady Gminy Slubice z dnia 11 maja 2023 

roku w sprawie udzielenia absolutorium IW6jtowi Gminy Slubice za 2023 rok odczytala 

przewodniczqca Komisji Rewizyjnej radna Beata Zi6Ikowska.(material w zalqczeniu). 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 

Wniosek zostalo przyjyte pozytywnte. 
Do pkt. 7.4 

Skarbnik Gminy przedstawila opiniy Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie 0 przedlo±onym przez Komisjy Rewizyjnq Rady Gminy 
I 

Slubice wniosku w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

Opinia zostala przyjyta pozytywnie. 

Do pkt. 8 
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Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budzetu 

za 2023 rok. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budzetu za 2023 rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do 
protokolu. 

Do pkt. 9 

Przewodniczq.cy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 

2023 rok. 

Pytm1 i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Slubice absolutorium z tytulu 

wykonania budzetu za 2023 rok, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do 

protokolu. 

Przewodniczq.cy wryczyl W6jtowi Gminy Slubice bukiet kwiat6w i zlotyl 

podziykowania za owocnq pracy. W6jt serdecznie podziykowal za udzielone wotum zaufania 

i absolutorium .. Zlozyl podziykowania calej radzie Gminy Slubice poprzedniej kadencji oraz 

bylemu przewodniczq.cemu Rady Gminy Slawomirowi lanuszewskiemu. Gorqce 

podziykowania skierowal dla pracownik6w urzydu Gminy Slubice za ich ciyzkq i owocnq. 
pracy. 

Do pkt. 10.1 

Przewodniczq.cy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalq.cznik do protokolu. 

Do pkt. 10.2 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024. 
PytaIl. i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zrniany uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, wraz 

z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalq.cznik do protokolu. 
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Do pkt. 10.3 I 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie zmiany Uchwaly Nr LX.348.2t 23 Rady Gminy Slubice z dnia 19 grudnia 2023 

roku w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problem6w 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Rrzeciwdzialania Narkomanii w Gminie Slubice na 

2024 rok. I 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udzial 15 radn~ch. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
I 

Uchwala w sprawie zmiany Ucpwaly Nr LX.348.2023 Rady Gminy Slubice 

z dnia 19 grudnia 2023 roku w spraJ.ie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholo~ch oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii w Gminie Slubice na 2024 r~k, wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi 

zalqcznik do protokolu. 

Do Pkt~~. . ~ l d . I l . I' ... 
oJt pomlormOWat, ze 0 pOWle ~a ztozonq mterpe aCJy po zapoznamu Sly z mq. 

Dodal, ze g~i.ny Slub~ce ~ardziej od planu rcink~ drzew interesuje tra~spo~owanie sciytego 
drewna. WOJt powledzlal, ze transportt wyclytych drzew bydzle Sly odbywal na 

dotychczasowych zasadach oraz tq sarJq drogq co do tej pory. Stan drogi bydzie 

w porozumieniu z Nadlesnictwem Lqck cZf sto monitorowany. Powiedzial tez, ze przepust na 

rowie nie powstal przez wycinky drzew f przez zamieszkujqce tam bobry, dlatego droga 

w tym miejscu jest zapadniyta. W najblizszym czasie zapewne bydzie trzeba wyciqc tam 

fragment nawierzchni po czym jq wyr6wiliac i utwardzic. W6jt poinformowal, ze pobocza 

wycinane Sq trzy razy do roku. W tym rbku zakrzewienie nie jest az takie duze. Prawie 

wszystkie pobocza na terenie gminy Sq wykoszone. Zostala jedynie miejscowosc Sady i czysc 

Zycka. Prawdopodobnie od nastypnego tygodnia wykaszanie zacznie siy od nowa. 

Wykaszanie poboczy jak i inne czynnosci wykonywane Sq sprzytem posiadany przez Urzqd 

Gminy zakupionym na potrzeby mieszkanco ' w Slubic. Oswietlenie w miejscowosci Alfons6w 

na drodze gruntowej od figurki do lasu juz ljest uzgodnione. W tym roku okolo dwa miesiClce 

temu zostala podpisana w tej sprawie umovl1a. 
Do pkt. 12 . 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinf<Drmowal, ze protok6! z II sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogq dlektronicznq. 
I 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

W g!osowaniu bra!o udzia! 15 radny:ch. 

Protok6! zostal przyjyty jednog!osnie. 

Protok6! z II sesji Rady Gminy S!ubice wraz z imiennym rejestrem g!osowan stanowi 

za!Clcznik do protoko!u. 

Do pkt. 13 

W6jt z!oZyI gratulacjy nowo wybra~ym so!tysom gminy Slubice. Podziykowa! im za 

to, ze zgodzili siy poswiycic sw6j cenny Iczas i zajqc siy sprawami mieszkanc6w swoich 

~o!ect.w. Korzystajqc z okazji w6jt p~infolrmo~a! sohys~w, ~e bydzie staral siy poz~skac 
srodkl finansowe na zakup nowych tabhc SO,leCkICh, gdyz mektore Sq w bardzo zlym stame. 
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Przewodniczqcy Rady Gminy Slubice r6wniez zlotyl gratulacje soltysom tyCZqC im 
owocnej wsp6lpracy. 

Soltys solectwa Jamno Anna Kwiatkowska zapytala czy jest szansa na naprawy drogi 

biegnqcej przez miejscowosc Jamno, gdyz jest w tragicznym stanie a takZe postawic na niej 
dwie barierki ochronne by uniknqc wypadk6w. 

W6jt opowiedzial, ze jest to droga powiatowa. Gmina systematycznie, zglasza prosby 

o naprawy tej drogi do Zarzqdu Dr6g Powiatowych. 
Soltys solectwa Nowy Wiqczemin Slawomir Januszewski pogratulowal W6jtowi 

otrzymanego absolutorium oraz tyczyl kolejnych sukces6w w6jtowi jak i nowej radzie. 

Soltys poprosil 0 wymiany tablicy soleckiej oraz 0 zwir na drogi lokalne. Na granicy Gmin 
Slubice i Gqbin droga powiatowa Nowosiadlo - Troszyn Polski jest w stanie katastrofalnym. 
Samoch6d zjezdzajqcy na pobocze podczas wymijania, trze tam nadwoziem co moze 

skutkowac awariq. Soltys 'bardzo prosi 0 pomoc gminy, gdyz sluzby Zarzqdu Dr6g 

Powiatowych nie interweniujq wcale, a dokladnie wiedzq w jakim stanie jest ta droga. W 
imieniu OSP Wiqczemin Polski soltys zaprosil wszystkich mieszkanc6w calej gminy na 

otwarty piknik "Powitanie Lata" 30 czerwca br. 
W6jt odpowiedzial, ze na temat tablic soleckich m6wil wczesniej , natomiast jesli 

chodzi 0 drogi gminne to juz zaczyto tam dzialac. Drogi bydq w pierwszej kolejnosci r6wnane 

a p6iniej nawozone materialem aktualnie posiadanym. W6jt poinformowal, ze bydq skladane 
wnioski 0 podjycie interwencji na wspomnianej przez soltysa drodze powiatowej Nowosiadlo 
- Troszyn Polski. 

Soltys solectwa Grzyb6w Stanislawa Ogrzebacz poprosila 0 zamontowanie prog6w 
zwalniajqcych na odcinku przy posesji od A46 do A49. 

W6jt odpowiedzial, ze rozezna siy w temacie, gdyz nie wszydzie progi zwalniajqce 
udaje siy zamontowac, nie wynika to z niechyci gminy a obowiqzujqcych przepis6w. Po 
rozeznaniu i oglydzinach tego odcinka W6jt poinformuje soltys czy uda siy te progi tam 

zamontowac. 
Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski poprosil 0 uzupelnienie oznakowania 

przy drodze G 11 a dokladnie na odcinku Budy - Juliszew kolo figurki . Soltys zapytat, czy 
bydqjakies zmiany odnosnie diet dla soltys6w. 

W6jt odpowiedzial, ze przyjmuje do wiadomosci kwestie oznakowania. Bydziemy 
przymierzac siy do tego po zniwach. Dodal, ze kwestie finansowe podwyZki diet zar6wno dla 

soltys6w jak i radnych bydq omawiane na kolejnych sesjach. 
Soltys solectwa Slubice Krystyna Wawrzynczak zapytala czy w tym roku pojawi siy 

program w sprawie utylizacji eternitu z budynk6w gospodarczych oraz poprosila by W6jt 
odpowiedzial na pytanie jednego z mieszkanc6w Przyborowa, kt6ry zapytal, dtaczego na 
skrzyzowaniu w tej miejscowosci Sq postawione az trzy lampy. 

W6jt odpowiedzial, ze lampy stawiane Sq w pierwszej kolejnosci tam, gdzie Sq 
skrzyzowania, zakryty oraz malo widoczne punkty. Na tym skrzyzowaniu nie rna 
infrastruktury kablowej, dlatego te trzy lampy solarne doswietlajq skrzyzowanie ze 
wszystkich mozliwych stron by bylo one bezpieczne. Na pewno jeszcze jedna lampa 

przydalaby siy zjezdzajqc z Przyborowa w d61 do Slubic przy mostku. W6jt powiedzial, ze 
jesli tylko pojawi siy program i bydziemy mogli pozyskac srodki finansowe to na pewno 
eternit bydzie odbierany od mieszkanc6w. W6jt przypomnial, ze przed zgloszeniem wniosku 

6 



na odbi6r eternitu najlepiej by byl on zdjyty z dachu budynku, ulozony na paletach na wlasnej 

posesji, ostreczowany i zmierzony, I 

Soltys Solectwa Grabowiec Mirosla~a Marcinkowska zapytala czy bydzie cos robione 
I 

z drog,!, na Gr~bowc,u, kt6ra n,ie jest dok~yczona, gdyz j.eden, z ~i~szkanc6w ci,!gl~ zglasza 
zaZalema pytaj'!c, kledy bydzle ona skonezona. Poproslla rowmez 0 zamontowame progu 

zwalniaj<j.cego kolo zakrytu przy posesji Pani D oraz przy posesji soltys. 
W6jt odpowiedzial, ze prog6w zwalniaj<j.cych w tych wskazanych miejscach nie 

bydzie mozna postawic, gdyz tam przebiegfllinia autobusowa i ze wzglydu na przepisy ruchu 

drogowego nie mog<j. one byc tam umiesf czone. lesli chodzi 0 skrzyzowanie kolo posesji 

soltys to trzeba tam zmienic organizacjy rochu. Na tym skrzyzowaniu zostanie umieszczony 

znak STOP. W6jt poinformowal, ze dro~a na odcinku, kt6ra by planowana do remontu 

zostala ukonczona. Dalej tej drogi nie mozna zrobic, gdyz jest tam za w'!ski pas drogowy 

i wi,!ze siy to z jego poszerzaniem. W6jt powiedzial, ze nie rna takiej sytuacji by kt6rys 

z mieszkanc6w gminy Slubice nie m6g1 doj'echac do swojej posesji. Wszyscy maj,! dojazd . 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard ~i61kowski w imieniu mieszkanc6w podziykowal 

za wyciycie zakrzaczen na poboczach loraz poprosil by zainterweniowac i poprosic 

o sprz'!tanie drogi przez szk61karzy, z G~bina kt6rzy pozostawiaj,! na jezdni bardzo duzo 

bIota min. kolo Pana B. I 

W6jt odpowiedzial, ze przy zaobserwowaniu problemu z zablocon'! jezdni<j. najlepiej 

bezposrednio dzwonic do niego ina pewno Iiten problem bydzie rozwi'!zany. 
Soltys solectwa Wi<j.czemin Polski Sylwia W6jcicka podziykowata za montaz lamp 

solarnych oraz poprosila 0 uzupelnienie dolpw, kt6re zrobily bobry kolo stawu kolo Pana Z. 

W6jt odpowiedzial, ze dzis te f bytki, zostaly uzupelnione a ponadto zostato 
uzupelnione zadolenie przy wjezdzie do szkoly w Swiniarach. 

Soltys solectwa Zyck Nowy Woj iech Wozniak zapytal, czy udaloby siy jeszcze 

w tym roku zamontowac w solectwie Zyck Nowy - Leon6w chociaz cztery lampy solarne. 

W6jt odpowiedzial, ze lampy solarbe w poszczeg6lnych latach i solectwach byd<j. siy 
jeszcze pojawialy. lesli chodzi 0 Zyck :NOWY to i tam lampy zostaly postawione na 
skrzyzowaniach w kierunku Zycka Nowego. Ostatnio lampa solarna zostala postawiona kolo 

budynku po starej szkole. Planowane jest J mieszczenie lamp w strony cmentarza, ale juz po 

slupach lini,! naziemn<j.. 

Radna Teresa Sitkiewicz podziyk<Dwala za szybk,! interwencjy usuniycia wierzby 

przewr6conej na drogy. Poprosila 0 zwr6cenie uwagi na zadolenia i nier6wnosci od pocz,!tku 

drogi wojew6dzkiej w strony lamna. Rad1na podziykowala za postawienie lamp solarnych 

oraz poprosila 0 wyciycie zakrzaczen przy rposcie na Grzybowie. 

W6jt odpowiedzial, ze droga w Ipocz<j.tkowym odcinku od drogi wojew6dzkiej 

zostanie wyr6wnana a takZe w przeci<j.gu qw6ch tygodni zostan,! usuniyte zakrzaczenia przy 
moscie. 

Radny Marek Bogiel zapytal 0 dalsze plany zwi,!zane ze sciezk,! rowe row'! 
w Studziencu. 

W6jt odpowiedzial, ze dwa projekty tj.: budowa sciezki rowerowej wzdluz drogi 575 

oraz przebudowa drogi 575 przez miejs ! owosc Slubice na chwily obecn<j. s,! naetapie 

ustalania stanu prawnego dotycz,!cego pas6w drogowych dr6g wojew6dzkich. Gdy sytuacja 

siy wyjasni, bydziemy mogli podj,!c krok na prz6d z dalsz,! realizacj,! tych projekt6w. 
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Przewodnicz'lcy Rady Gminy Slubice w ramach sprostowania podanych wczesniej 

informacji, poinformowal wszystkich mieszkanc6w Gminy Slubice, ze plan 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Slubice obecnie opracowywany jest jako projekt 

i nie wylozony do wgl'ldu. Jesli projekt bydzie juz zakonczony na pewno pojawi siy w 

odpowiednim czasie informacja na BIP urzydu Gminy, ze projekt jest wylozony do publicznej 

wiadomosci. W6jt dodal, ze przystypujemy do zmiany planu og6lnego Gminy Slubice, czyli 

formalnie zaczynamy pracy. Informacja, kt6ra zostala przedlozona mieszkancom gminy za 

posrednictwem soltys6w i strony internetowej informuje, ze przystypujemy formalnie to tej 

czynnosci . Po stworzeniu wersji roboczej projektu planu og6lnego Gminy Slubice, bydzie on 

wylozony do wgl'ldu z moznosci'l skladania uwag. Na dzien dzisiejszy juz moma sklada6 
wnioski do pokoju nr 10 w sprawie zmiany przeznaczenia swoich grunt6w. W6jt dodal, ze 

gmina stara siy poprzez soltys6w, poczty polsk'l, naszych pracownik6w czy strony 

internetow'l Gminy Slubice szybko i skutecznie informowac mieszkanc6w 0 wai:nych 

sprawach dotycz'lcych Gminy Slubice. 

Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski poprosil, aby na kartach z informacj'l 

dla mieszkanc6w na samym dole umieszczac dopisek " kartky przekazac s'lsiadowi." 

Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski zapytal, kiedy bydzie odebrany 

parking pomiydzy kosciolem a bankiem. 

W6jt odpowiedzial, ze formalnie juz parking jest odebrany. Czekamy jedynie na 

pogody sprzyjaj'lc'l do posiania trwa, gdyz na razie jest za sucho. Na parking moma juz 

wjezdZa6. 

Innych pytan b'ldz uwag nie bylo. 

Do pkt.14 
Przewodnicz'lcy Rady Gminy stwierdzil, ze porz'ldek obrad III Sesji Rady Gminy w 

dniu 14 czerwca 2024 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy i soltysom za 

uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl'ldaj'lcym sesjy drog'l elektroniczn'l, po 

czym je zamkn'll. 

Protokolowala Przewodnicz'!cy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek Waldemar Stanczak 

przewodnicza.cy Rady Gminy 
y 

~~nczak 
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